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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 08. december 2022, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse,  Per Ottosen, Tina Beck Larsen, Anna Karin 

Klærke 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Josefine  

FRAVÆRENDE: Uden afbud:  

Med afbud: Helle Moss Owen, Jasmin 

ORDSTYRER: Per Ottosen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Tina og Jan Møller-Iversen,  
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Vi starter med en ”juleæggemad”   

373- 

Godkendelse af referat fra 03.10. 

  

Orienteringspunkter:   

374- 

Elevrådet  

 

Trimopvarmning ros  

Energispareforslag – spare på strømmen, køle-

skabe fjernet undtagen i 9.kl. 

Sollyset –  

Undervisning på whiteboard 

Turnering på mellemtrinnet – ros til at så mange 

elever vil være med  

 

Oprydning på mellemtrinnet, viske ud på bordene, 

spillerum til eleverne – brætspil 

 

Indkøbe nogle spil – elevrådets konto  

 

Madpakker 

Udskolingen tænker fin nok tid 

Mellemtrinnet synes lidt for lidt tid i 10.-frikvarte-

ret. 5-10 min til at spise i 10-frikvarteret  

12 frikvarteret er passende  

 

 Synlige for andre elever 

 

Ros  

 

Toiletterne – de er rene og ordentlige    

 

Vandautomaten bliver forhåbentlig snart lavet  

Glade for frugtordningen 

 

375- 

Kort info om status på skolens økonomi 

  

Ikke det endelige endnu, men vi kører efter pla-

nen. 

Det ser fint ud – en smule bedre økonomi end vi 

havde regnet med  

Vi har indkøbt nye stole ind til 7.-8.kl. 
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376- 

Status på køleskabe i klasserne 

Status på køleskabe, lov til at fjerne og slukke kø-

leskabene. 4.kl. bibeholder deres køleskab.  

Tillige af spare hensyn i forhold til energiforbrug.  

Afdel. No bruger det rigtig godt, men sværere på 

afdel. Sø.  

Til foråret træffes beslutning om hvorvidt vi gen-

starter det igen og/eller kigger på princippet og 

retter til.  

  

 

377- 

Info/evaluering om netop afholdt brand-

øvelse 

Bebudet brandøvelse – handlede om at nyt om-

råde for eleverne.  

De nye elever bør få intro af deres lærere, når de 

er i ny afdeling.  

 

 

378- 

Status på hvordan det går med tempera-

tur på 19 grader. 

Klasselokalerne er fornuftige- fællesarealerne er 

kolde, forberedelsen kolde/ måling,  

Svært at styre varmen 

Eleverne klager ikke over varmen 

 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

379- 

Skolestruktur – Høringssvar 

Alle informationer findes på forsiden af 

kommunens hjemme side. Bilag er de 

vigtigste 

 

  

Gennemgang distrikt Sø.skole med Særslevskole 

m/u Hårslevskole. 

 

Angst for forældre vil søge væk fra Søndersøsko-

len. Kan risikere at ens børn går på både særslev 

og søndersø 

 

Man vil tage den vej man kører, den skole der lig-

ger tættest på 

 

Udskolingen fortsætter på Særslev skole – men 

elevtallet på den lille model vil vanskeliggøre bæ-

redygtig klassedannelse. 

 

Skolebus  

 

Høringssvar: 

 

Giv bestyrelsen frihed til at styre enkelte forhold 

internt i eget skoledistrikt 

 

Vi anbefaler 

Vi synes, vores distrikt skal være så stort som mu-

ligt og om Hårslev skal ligge der. 

 

Vi har ikke lyst til at pege på at lukke skoler, men 

der skal være den økonomi, der skal til for at drive 

bæredygtige skoler med kvalitet. 

 

Fordeles – dirtriksgrænserne 

X 
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Hårslev området hører til distrikt Søndersø for at 

skabe et potentiel elevgrundlag for en bæredygtig 

skole på Særslev. 

 

Vi ser ikke at udskolingen på Særslevskolen har 

elevgrundlaget ved den lille model.  

 

Vi vil gerne have set at have udskolingen 

 

Skolebestyrelsen skal have frihedsgrader på den 

lokale skole 

 

 

Skolen i særslev bliver afdelingsskole under søn-

dersøskolen. 

Klogest at 0-6.kl. hvis den lille model 

 

Obs på overgange mellem dagtilbud og skoler 

 

Kigge kvadratmeter godt igennem  

 

Fritekst: 

 

Distrikterne skal være så store som mulige for at 

skabe logiske elevantal. 

Man har brugt de gamle kommunegrænser hvor-

for? Del dog i 4 distrikter der giver mening  

 

Byggegrunde i de 4 store byer, så bør man vel 

også lave distrikter, der tilsvarende kan rumme de 

elever der søger hertil, da man jo i Nordfyns kom-

mune forsøger at profilere sig som børnefamilie-

kommune.    

 

Bygningsmassen skal fjernes, når man har vedta-

get nedlæggelse.  

 

Moderniser ex. Hårslev skolen til Nordfyns skolen 

i stedet for at bygge helt nyt for 30 mio. Herved 

bibeholdes skolen og den kan fortsat anvendes 

med faciliteter til lokalsamfundet,  

  

Kvalitetsnak: Vi synes ikke, det er kvalitet af have 

28 elever i en klasse, så hellere flere klasser og 

med færre elever 

 

 

  

380- 

Får eleverne tilstrækkelig med tid til at 

spise deres madpakker? – bør der laves 

et princip? 

 

En hilsen op til jul til 4.kl´s forældrene – madpak-

ken med ud i frikvarteret. Frugtordningen starter i 

10.frikvarteret 

4 kl. skal have andre aftaler med spisning 10-15 

min. 
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5- 6 kl. har en klapsammen med ud  

 

Fylder oprydningen for meget inden pauserne – 

stramme op omkring dette<>princip  

I afdelingen  

 

Kan én lærer ”passe” alle spisende  

 

Film og video – i indskolingen  

381- 

Ønsker bestyrelsen at afholde et arran-

gement i løbet af året? 

 

Social dannelse 

Allan Kisbye – kommunikation mellem skole og 

hjem 

Svært at trække folk af huse 

Spørge dagtilbud og vi kan lave noget fælles 

Trivsel – ensomhed 

 

Om ens barn skal deltage afhænger af temaet 

 

Tina Brems – Ordblindhed 

Tematiser – lave en perlerække  

Alenkær    

 

 

382- 

Kørsel i privatbiler. Har vi styr på foræl-

dres tilsagn i aula? 

 

 

 

 

383- 

Evt. 

 

Skb i praktik  

Svømning 5 kl.  

Udskolingen ønsker  hvorfor – til Rema  

 

 

 


